
Zápis z porady vedení konané dne 24. 11. 2014 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Holub, Křenek, Regner, 

Račanský, Novotná Buršíková 

Omluveni: Ledvinka 

 

1. Zprávy od ředitele  

– Ředitel poděkoval všem, kteří pomohli s podáním centralizovaných rozvojových 

projektů a IRP, nyní čekáme na odezvu z RMU.  

– Je vypsáno výběrové řízení na vedoucí divizí. 

– V úterý proběhne na vedení univerzity prezentace o CERIT-SC, dalším bodem je 

návrh na vypracování strategie ICT pro Dlouhodobý záměr MU na leta 2016 až 2020 

(předkládá pror. Janyška). 

– Smlouva o financování CERIT-SC je již na CESNETu, podpis a odeslání finančních 

prostředků očekáváme tento týden.  

 

2. Možnosti školení soft skills  

– Holub – Persona Unica nám nabízí krátkodobé i dlouhodobé školení pro divizní 

vedoucí a vedoucí oddělení. Z naší strany potřeba nadefinovat cíle pro jednotlivé 

skupiny, na základě toho Persona Unica vypracuje návrh školení a finanční nabídku.  

– Divizní vedoucí primárně vyjádřili zájem o dlouhodobý kurz.  

– Holub podá krátkou zprávu příští týden, 8. 12. kontrola.  

 

3. Rezervační systémy  

– Regner zaslal e-mailem rozbor současné situace a návrh řešení do budoucna. Navrhuje 

utlumit Inet a přejít na Shongo, které by bylo synchronizováno s ISem pro rezervaci 

místností pro výuku.  

– Kolegium souhlasí s útlumem rezervací v INETu, ředitel pověřil Holuba a Regnera, 

aby prodiskutovali s Brandejsem možnou vazbu mezi ISem a Shongem. (kontrola 1. 

12.). 

 

4. Studie INETu 

– Kohoutková seznámila s připravovanými změnami v INETu. Některé již probíhají, 

připravuje se zásadnější změna uživatelského rozhraní.  

o První část – grafika horního menu – bude představena na kolegiu ještě letos, 

promítne se celé univerzitě.  

o Druhá část – radikální změna menu ze stromové struktury do dlaždicové. 

Pilotně se bude zkoušet na ÚVT, podle reakcí bude stanoven další postup.  

– Studie byla vyhodnocena jako velmi užitečná.  

 

5. Různé 

– Safe Q – proběhne schůzka s Y softem, Malinka podá zprávy 8. 12. 

– Divizní vedoucí shromáždili připomínky k motivačnímu programu od vedoucích 

oddělení, diskuse proběhne v úterý na schůzce s vedoucími oddělení.  

– Matyska předloží první návrh plánu kolegií na první polovinu roku 2015 (kontrola 

1. 12.). 

– Křenek poslal kolegiu návrhy na výběrová řízení na vedoucí, požádal o náměty, 

výhrady a nápady, jak šířit.  



– Bartošek požádal Holuba, Regnera a Křenka o podklady do výroční zprávy ÚVT – 

krátké shrnutí činnosti jejich divizí za loňský rok a nové věci, resp. výsledky, kterými 

se chtějí pochlubit. Termín pro zaslání – do konce listopadu.  

– Šrubařová požádala divizní o kontrolu plánu stavebních akcí na příští rok, stanovení 

priorit za jednotlivé divize.  

– Dostál upozornil na potřebu konzultovat výsledku typu patent s CTT. 

– Tento týden proběhne inventarizace software, podobně jako loni. Pavlína Kasprzaková 

pošle e-mail. Inventarizace fyzického majetku proběhla poměrně dobře, počátkem 

roku proběhne vyjasnění nesrovnalostí a kategorizace majetku.  

– Probíhá rekonstrukce ve 2. a 3. patře na Botanické, hotovo do Vánoc. 3. patro bude 

upraveno pro možnosti uzavření části prostoru v režimu důvěrné.  

– Byly provedeny první kroky k vyčištění příkazů a opatření ředitele. Zatím zůstaly ty, 

které je třeba znovelizovat, bude se řešit po Novém roce.  

– Probíhají diskuse o nových ID kartách. Oddělení bezpečnosti musí ověřit možnosti a 

zejména perspektivu zvažovaných technologií. Do ledna musí být zpracována celá 

studie s důsledky tak, aby ji bylo možné předložit pror. Janyškovi a jeho komisi. 1. 12. 

nahlásí Holub odpovědné osoby, 22. 12. podá podrobnější informace.  

– Račanský informoval, že byla navázána spolupráce s ministerstvem obrany.  

– Malinka potřebuje místnost pro dohodáře/studenty. Divizní rekapitulují své místnosti, 

jejich obsazenost a možnosti; zřejmě půjde o využití prostoru na Gotexu.  

– Regner – proběhla schůzka s kancléřkou o webu MU, sejde se ještě se Soukupovou, 

poté s Matyskou.  

– Malinka prosí upomenout vedoucí, že stále nejsou vypsané žádné pozice pro stážisty 

SSME.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


